
Június l-jén még biztosan nem nyithatnak 
ki az üzletek az új Mars téri csarnokokban. 
A használatba vételi engedély jogerőre 
emelkedett, de most a működési engedé-
lyekre várnak a kereskedők. A zűrös át-
menet a felére vetette vissza a kereskedők 
forgalmát, sokan azt hitték, megszűnt a 
Mars tér. 

Erős túlzással lehetett volna csak azt állítani 
a Mars téri piacról tegnap, hogy csúcsra járat-
ták a vevők. A buszra várakozó bordányi Ko-
csis Illésné például úgy tudta, tél óta nincse-
nek nyitva a büfék, mert az összest lebontot-
ták, ezért azóta otthonról hoz magának rág-
csálni való szendvicset. Még csak azt sem 
nézte meg, melyik pavilon maradt állva és 
melyik nem. 

A zord téli mínuszokban befejezett bontá-
sok viharai az érintettekben nyomot hagy-
tak. A bódék helyére lerakott fénylő aszfalt-
burkolat emberöltőnyi múltat tüntetett el. A 
zöldségesek zöme hátat is fordított a Mars 
térnek, a ruhások a Rénóba, a Tálas-sori bü-
fések a nagycsarnokba húzódtak - ideiglene-
sen, amíg a szép üzleteket márciusban szer-
kezetkészen át nem vehették. Ez történt He-

NÉGYMILLIÓ A KUKABA 
A létező legkorszerűbb berendezéseket 
szerelték be a csarnokok üzleteibe a büfé-
sek és húsosok. Farkasné Kovács Ibolya a 
kétegységnyi területre küzel 12 millió fo-
rintot költött, az üsszeg felét sem érte el a 
bérleti jog ára. A régi bódét, vagyis a fel-
építményt pár éve 4 millióért vette, az 
majd a kukában végzi. 

gyi Istvánnal is, aki párjával palacsintát süt. 
Faháza január 24-én reggel még állt, délután-
ra már az alapja se látszott, majd, miután a 
húszéves zsírt két nap alatt vakarta le az új 
bérleményben, újra kinyitott. Most a követ-
kező költözésre vár. 

A sült kolbászt, készételeket árusító Far-
kasné Kovács Ibolya tőlünk tudta meg, hogy 
a csarnokok már megkapták a használatba 
vételi engedélyt. A papírjai be vannak adva, 
végül is intéznivalója nincs. Azt mondta, az a 
rossz, hogy az új üzletet még nem nyithatják 
ki, a régi bódénak - amely januárban megme-
nekült - pedig a felére esett vissza a forgalma. 

Az emberek azt hitték, minden bezárt, és 
megszűnt a Mars téren. 

Először május elsejére szerették volna a 
kereskedők megnyitni új üzleteiket a Mars 
téri két csarnokban. Ez azért nem sikerült, 
mert többen fellebbezést nyújtottak be az el-
járó hatósághoz a parkoló építése miatt, így 
késett a használatba vételi engedély kiadá-
sa. A vállalkozók, akikkel beszéltem, azt 
mondták, nem haragszanak a Mars téri ke-
reskedők egyesületének vezetésére, például 
Bíró Sándorra, hiszen mindenkinek más 
szerződése volt. „Ők tudják, mit sérelmez-
nek, sosem láttuk az ügy hátterét tisztán" -
mondták. 

A jogerős használatba vételi engedélyt a 
múlt hét végén kapta meg a Szegedi Vásár és 
Piac Kft. - erősítette meg az értesülést Pusz-
tai Lajos ügyvezető igazgató - , most már csak 
az üzletek működési engedélyének kiadására 
kell várni. Az eljárás még legalább egy hetet 
igénybe vesz, noha a hatóságok minden léte-
ző segítséget megadnak. A piac „összevárja" 
az engedélyeket, és ezt követően egyszerre 
szeretné megnyitni az összes üzletet a csar-
nokban. 

F.K. 

Rablót keres a rendőrség 
A rúzsai szociális otthon egyik lakójának ajánlotta 
fel segítségét egy ismeretlen férfi április 16-án kora 
délután, az egyik rúzsai büfében. A Feriként bemu-
tatkozó ismeretlen azt mondta, hazaszállítja az 
idős férfit. Az otthon helyett egy erdős részre haj-
tottak, ahol a gépkocsivezető megfenyegette utasát: 
megveri, ha nem adja át értékeit. A megrettent 
utastól aranygyűrűjét és nyakláncát, valamint 
pénztárcáját vette el az ismeretlen, aki ezután el-
hajtott. A rablással egy 175 centiméter magas, bar-

na hajú, közepes testalkatú, negyven év körüli fér-
fit gyanúsítanak. Aki a bűncselekménnyel vagy a 
tettessel kapcsolatban információval rendelkezik, 
jelentkezzen a Szegedi Rendőrkapitányságon (Sze-
ged, Párizsi krt. 16-22.), vagy hívja a 
62/562-400-as telefonszám 1675-ös mellékét. Be-
jelentéseiket a 107-es és 112-es segélyhívó számo-
kon, illetve a Telefontanú 06-80/555-1 i l-es vona-
lán is megtehetik. A nyomravezető 100 ezer forint 
jutalomban részesül. 

A Volán lép 
a Hód-Mező 
helyébe 
Holnaptól egy éven át a Tisza 
Volán Zrt. működteti a Hód-
mezővásárhely-Szeged vasútál-
lomás között közlekedő gyors-
járatokat a Hód-Mező koncesz-
sziós társaság helyett. 
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Változatlan menetrenddel és 
utazási feltételekkel, de korsze-
rűbb autóbuszokkal látja majd el 
a Hód-Mező koncessziós társa-
ság eddigi szolgáltatását a Tisza 
Volán Zrt. holnaptól Hódmező-
vásárhely és Szeged között. A 
minisztérium döntése értelmé-
ben ugyanis egy éven át a megyei 
közlekedési társaság működteti 
majd a két város közötti gyorsjá-
ratokat. 

Szeri István, a Tisza Volán 
Zrt. vezérigazgatója elmondta, 
megmarad mind az 50, a Tisza 
Volán által eddig üzemeltetett 
járatpár, valamint mind a 18, 
korábban a Hód-Mezőhöz tarto-
zó gyorsjárat is. Egy-két hóna-
pon belül pedig a megváltott 
bérletek érvényesek lesznek a 
többi Volán-társaság ezen vona-
lon járó buszaira, további tizen-
három járatra, így összesen 81 
járatpár közelekedik majd Sze-
ged és Vásárhely között. A 
20-25 kilométeres övezetre 
megváltott bérletekkel ugyanak-
kora távolságra, például Makóra 
is el lehet majd utazni. 

A Hód-Mező által kiadott má-
jusi bérletjegyeket június 6-án 
üzemzárásig, a 12 útra szóló 
jegyfüzeteket pedig érvényessé-
gük lejártáig fogadja el a Tisza 
Volán. 

A makói alpolgármester tőlünk tudta meg: párton kívüli 

Az MDF feloszlatja 
két városi szervezetét 
Feloszlatja szentesi és makói szervezetét a Magyar Demokrata 
Fórum. Ezt az országos választmány döntötte el, a választásokon 
való szereplésre hivatkozva. A makói alpolgármester, Gilicze János 
tőlünk tudta meg: párton kívüli lett. 

Tegnap délelőtt eszméletlen fia-
talemberhez hívtak mentőt a 
szegedi Kass Szálló mögé. A já-
rókelők szerint a tíz punk fiatal 
napok óta az elhagyatott épület 
hátsó részében tölti az éjszakát. 
Tegnap reggeltől gyülekeztek, 
hangoskodtak, majd egyikük se-
gítségért rohant a szemközti 
ételbárba. Kétségbeesetten vizet 

és sót kért, mondván, ötezer fo-
rintért belőtte magát a társa. A 
drogos fiú később magatehetet-
lenül hevert a terasz alatti mé-
lyedésben. Mire a rendőrség és 
az első mentő megérkezett, már 
csak egy férfi maradt a túlada-
golt fiú mellett. Az eszméletlen 
fiút rohammentő vitte be a kli-
nikára. 

Nem lesz több parkoló - a zöldterület nem sérülhet 

A nyár végén nyithat a belvárosi Tesco 

Döntött az MDF országos vá-
lasztmánya: fel kell oszlatni a 
párt szentesi és makói csoport-
ját. A döntést Grezsa István, a 
párt Csongrád megyei elnöke 
mondta el lapunk kérdésére. A 
megyei választmány nemrég ér-
tékelte a választások tanulságait, 
és úgy határozott, őszig meg kell 
újítani a makói és a szentesi kör-
zetben a párt munkáját, mert 
„elégtelen volt a szervezettség". 
A grémium a két városi szervezet 
újjáalakítására tett javaslatot. Ez 
azt jelentette volna, hogy a tagok 
benn maradnak, és részt vehet-
nek az új csoport megszervezésé-
ben. Az országos választmány 
azonban most a szigorúbb válto-
zat mellett döntött: a feloszlatás 
azt jelenti, a szentesi és makói 
MDF-esek már nem lesznek ta-
gok, de ha be akarnak lépni az új 
szervezetbe, megtehetik. 

Grezsa István elmondta, a dön-
tés egyik indoka az országgyűlési 
választásokon való szereplés volt. 
Kérdésünkre, hogy ki vezeti most 
az MDF-et Szentesen, Grezsa azt 

mondta: ott hosszú ideje gyakor-
latilag nem létezik pártszervezet. 
A szentesi választókerületben 
Dóczi Margitnak, a párt jelöltjé-
nek szinte egyedül kellett szervez-
nie kampányát, nem sikerült ösz-
szegyűjtenie a megfelelő számú 
ajánlószelvényt. 

Makón Kotroczó Béla ügyvéd 
lett volna az MDF jelöltje, ám 
neki sem sikerült elegendő ko-
pogtatócédulát gyűjteni. Makón 
van működő szervezet, s elnöke, 
Gilicze János ismert helyi politi-
kus: a város alpolgármestere, 
1990 óta minden alkalommal 
megválasztották önkormányzati 
képviselőnek. 

Gibcze meglepődött, amikor a 
feloszlatással kapcsolatos döntés-
ről faggattuk: azt mondta, erről tő-
lünk hall először. Megkérdeztük, 
ismét belép-e az MDF-be, mire azt 
mondta, határozott véleménye 
van, de amíg nem kap az országos 
választmánytól írásbeli értesítést 
a feloszlatás ügyében, nem nyilat-
kozik. 

B.A. 

Drogos fiút vitt el a mentő a Kass Szállótól 

Túladagolta magát 

A mentők az Arany János utcában tették kocsijukba az eszmélet-
len fiút Fotó: Frank Yvette 

Még mindig a működési engedélyekre várnak a kereskedők 

Azt hitték, már nincs is piac 

Farkasné Kovács Ibolya üzletének lehúzott redőnye előtt. A kereskedők várják a költözést Fotó: Frank Yvette 

A következő hetekben dönt a városi építési iroda a szegedi Domust 
nemrégiben kibérlő Tesco átépítési kérelméről. Az áruházláncnak 
nem jár több parkoló az eddiginél, újakat csak a zöldterület 
rovására lehetne létesíteni. 

Lapunkban megírtuk: a Dugo-
nics téri Domus Áruházat tizen-
öt évre bérbe vette a Tesco Global 
Rt., hogy szupermarketet nyis-
son a szegedi belváros szívében. 
Az épület belső átalakításához 
szükséges építési engedélykérel-
met már benyújtotta a cég a pol-
gármesteri hivatal építési irodá-
jához. A jogerős határozatot pár 
héten belül megkaphatja a cég, 
ugyanis ez csak a szakhatósági 
vizsgálatoktól függ. A belvárosi 
Tesco már a nyár végén megnyit-
hatja kapuit - mondta el Kovács 
Béla. Az önkormányzat építési 
irodájának vezetőhelyettese hoz-
zátette: a multicég csak a saját 
telkén belül végezhet átépítése-
ket, az áruházat körülvevő közte-
rületre nem kért építési enge-
délyt. 

Kovács elmondta: az ámház 
előtt kialakított és karban tartott 
zöldterület nem sérül, a Tesco 
ugyanis nem létesíthet új parkoló-

helyeket a szupermarket körül. Ez 
csak akkor lenne elképzelhető, ha 
az önkormányzat úgy dönt, hogy 
engedélyezi a zöldterület beépíté-
sét. Az iroda vezetőhelyettese sze-
rint a város elutasítaná a kérést. A 
régebben épített kiskereskedelmi 
célú épületek esetében ugyanis -
ilyen a Domus is - a parkolók szá-
mának változatlanul kell marad-
nia, ha az áruház alapterülete 
nem növekszik. Ez azt jelenti, 
hogy a bejárat előtti tizennyolc 
parkolóhely mellett nem lesznek 
újak, de a Dáni utca és a Dugonics 
tér felé sem lehet újakat nyitni. 

A szinte minden áruházához 
jelentős méretű parkolót építő 
Tesco Global Rt.-tői azt a tájé-
koztatást kaptuk, hogy csak az 
engedélyeztetési folyamat végén 
döntenek arról: kívánnak-e 
újabb parkolóhelyek létesítése 
érdekében az önkormányzathoz 
fordulni. 

T.R. A zöldterület rovására nem építhet több parkolót a Tfesco Fotó: Karnok Csaba 


